

Date: 15/9/2022

التاريخ: 2022/9/15م

**Signing a Settlement Agreement  
with an Electricity Company**

**توقيع اتفاقية تسوية مع إحدى شركات  
الكهرباء**

We would like to inform the shareholders of Oman Investment & Finance CO. SAOG (OIFC) 'The Company' that it has signed a settlement agreement on 15 September 2022 with one of the electricity companies, under which the Company shall pay RO (600,000) Rial Omani Six Hundred Thousand in three instalments against the claims made under a prior contract between the two companies.

نود أن نعلن لمساهمي شركة عمان للاستثمارات والتمويل وش.م.ع.ع ("الشركة") بأنها وقعت بتاريخ 2022/9/15م اتفاقية مع إحدى شركات الكهرباء المتعاقد معها لتسوية عدد من المطالبات المالية المتصلة بعقد سابق مبرم بين الشركتين، وسوف تؤدي الشركة بموجب هذه التسوية مبلغاً وقدره ستمائة ألف ريال عماني (600,000 ر.ع.) على ثلاث دفعات.

The settlement agreement will have no negative impact on the Company's Income Statement (Profit & Loss), as the provisions made against the claims exceed the amount payable under the settlement.

علماً بأنه لن يترتب على هذه التسوية أي تأثير سلبي على قائمة الدخل للشركة (حساب الأرباح والخسائر)، حيث أن المخصصات المالية المحددة لهذه المطالبة تتجاوز مبلغ التسوية المتفق عليه.

With regards,

مع خالص الشكر والتقدير،،،

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

